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ČESKO: Koronakrize se přehoupnula do další fáze a naplňuje se vývoj od virózy k vakcinaci.
Takže média přitvrzují, už se objevila informace o mrazáku u ostravského krematoria. Rouškaři žijí
stále ve větším strachu, a ti podléhající fantasmagoriím mediálního strašení vytváří matematické
křivky a vzývají nadále guru Flégra. Slováci jdou ještě dále a nastolili diktaturu covidu. Jedno
celoplošné testování, které ve skutečnosti odhalilo, že národ je zdravý a koronavirem minimálně
zasažený, navíc se prokázalo díky několika odvážlivcům, kteří přes riziko kriminalizace absolvovali
dva testy po sobě a pokaždé s jiným výsledkem, že divadlo covid 19 je skutečně odvislé od kvality
používaných testů a vůle vlády.

Testovací sady absolutně nesplňují to, co by dle dosud platné legislativy měly. Zrovna tak
samotné odběry porušují několik zásadních právních norem. Bývalý slovenský ministr spravedlnosti
Judr. Harabin se podrobně zabývá zákonností momentálního stavu na Slovensku, kdy lidé bez
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osvědčení o negativním testu mají problém v zaměstnání, s pronajímateli bytů, není jim umožněno
nakoupit a jsou terorizováni i v jiných oblastech například Policií SR, přestože oficiálně je testování
nepovinné. Dopracoval se k tomu, že celá takto akce slovenské vlády je kompletně protiprávní a
vypracoval manuál, jak se občansky bránit. Naši slovenští přátelé najdou informace ve facebookové
skupině Právo v kapse. Zároveň se tam dozvíte, že testy používané k odhalení covidu nemají
schválení pro užívání v Evropské unii a jejich složení je v mnoha ohledech neznámé nebo
diskutabilní.

O druhá vlne testování na Slovensku a je třeba vědět, že nejde jen o kšeft, ale především na
vyčkávání, než dorazí vakcína. Slováci jsou postupně připraveni na povinnou vakcinaci a
vychováváni k naprostému podřízení se příkazům zdegenerovaných politiků. Smutné je nejen to, že
se minimálně brání, ale někteří v to dokonce věří. Neschopná a snadno ovladatelná prezidentka
Čaputová svůj lid opustila a v podstatě je pouhou loutkou plnící příkazy svých liberálních mentorů.
Prodloužení nouzového stavu o 3 měsíce je poté výsměchem vlastním občanům a ze Slovenska tak
vznikla laboratoř, ve které se zkouší, co kdysi hrdý národ vydrží. Je překvapivé, jak málo jsou ochotni
potomci Jánošíka bojovat o svou svobodu.

V Čechách se neradujme. I my tu máme své zástupce covidové mafie. Jeden byl odejit pomocí
frašky na Vyšehradu, ovšem další zůstává. Člen Aspenského institutu pro Evropu Hamáček žádá
prodloužení nouzového stavu a touží po úpravě zákonů v době jeho existence. Jedna z hlásných trub
liberálů televizní stanice Nova už volá po dalších krocích následujících poté, co bude distribuována
vakcína v Čechách. Pár dní po amerických volbách vyhlásil koncern Pfizer, že má hotovou vakcínu s
90ti% účinností. Jak k tomuto zjištění došli, to nikdo neví, protože běžně se takové léčivo testuje
několik let, to aby se předešlo nežádoucím následkům. Úplatní epidemiologové se již nechali slyšet,
že máme štěstí a můžeme být rádi za brzké očkování, zároveň se diví odporu, který k němu velká
část obyvatelstva má. A moderátoři Novy již díky zadání přešli na propagaci, která může vyústit ve
slovenský scénář. Ostatně i u nás už se policisté chovají jako gestapo. Klidně Vám na periferii města
na zastávce, kde stojíte samotní, vysolí pokutu za nenasazení roušky. Vůbec nic je nezajímá.

Očkování by tak bylo nepovinné. Ale pokud byste ho neabsolvovali, po zbytek života by byli
omezováni na pohybu a dalších právech dosud běžných. Jejich seznam se jistě už tvoří a postupně
bude v rámci nátlaku zveřejňován. Rouškaři očkování podstoupí s nadšením jim vlastním, my ostatní
bychom měli vyjít do ulic a nenechat se terorizovat. Složení vakcíny budí značné obavy a již dlouho
se diskutuje o jejím úkolu, který má. Po zkušenostech s jinými vakcinacemi, pod kterými je
podepsaný například Bill Gates a které vedly k vysoké úmrtnosti očkovaných jedinců, je i v tomto
případu obava na místě. Možná bude stejně vše toto překonáno 3.vlnou šíření viru, ten by však měl
být uměle doupravený a u něj by smrtnost byla už 30ti%. Přičemž povinná vakcinace bude urychlovat
plánované snižování populace. Pokud k tomuto dojde, jsme na prahu genocidy obyvatelstva. Jediným
východiskem je tedy nejen nenechat se očkovat, ale zároveň se vypořádat s elitami, a to velmi
razantně.

Vše výše uvedené může být plácáním do vody. K ruským hranicím míří obrovské množství
vojenské techniky a noční přesuny pokračují. Výhružky Bidena naznačují, že by rád rozpoutal v
Evropě peklo. Je třeba udělat místo pro až 160 milionů migrantů z Afriky a válka z Ruskem vedená z
Evropy by tento prostor vytvořila. Americké volby však dosud neskončily, a pokud se Trumpovi
podaří přepočítáním hlasů a žalobami zvrátit jejich dosavadní průběh, udělá zároveň mnohé právě
pro nás. V opačném případu nečekejme zdrženlivost od na válčení nadržených politiků a obchodníků.
Rusové se dokážou na svém území ubránit. Zásadní zátěž a devastaci ponesou především země na
východu a ve středu Evropy. Doufejme, že Biden nebude puštěn k moci a Trumpovi se podaří
vypořádat s celou tou klikou kolem Demokratů. Pokud ne, přijde ještě těžší doba, než si dokážeme
představit. Jste na to připraveni? (Na to se připravit nelze).
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